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ZAPISNIK

SA REDOVNE SEDNICE SKUPŠTINE SRPSKOG KASAČKOG
SAVEZA ODRŽANE 18.04.2024. GODINE U SRBOBRANU

Skupštini prisustvuju:

Članovi radnog predsedništva: Miodrag Zagorac, Branislav Jokić i Željko Vujanović.

Članovi verifikacione komisije: Dejan Petrović i Željko Vujanović.

Zapisničar i Generalni sekretar sekretar SKAS: Danica Kolar.

Članovi Skupštine:

1. KK „Vranac” – Ž. Vujanović
2. KK „Vojvođanin” – M. Preradović
3. KK „Bačka” – M. Zagorac
4. KK „Dolovac” – B. Kostić
5. KK “Potisje”-S. Vojnović
6. KK “Žabalj”-R. Vlaškalin
7. KD “Knez Mihailo”-A. Milenković
8. KK “Lozovik”-A. Bogdanović
9. KK “Rohan”-A. Jankulov
10. KK “Endukas”-J. Cekuš
11. S.U. “Selevačkih kasača”-S. Novaković
12. KK “Despotovo”-B. Popin
13. KK “Halas Jožef”-E. Soljmosi
14. KK “Rusin”-Ž. Papuga

Članovi Skupštine usvajaju sledeći:

DNEVNI RED

1. Izbor radnog predsedništva, verifikacione komisije i zapisničara SKAS;
2. Zapisnik sa osnivačke sednice Skupštine SKAS održane u Srbobranu 20. marta 2023;
3. Izveštaj o radu;
4. Finansijski izveštaj;
5. Plan rada za 2024. godinu;
6. Tekuća pitanja i
7. Razno.
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ODLUKE:

1. Izbor radnog predsedništva, verifikacione komisije i zapisničara. Predlog jednoglasno
usvojen.

2. Zapisnik sa osnivačke sednice Skupštine SKAS održane u Srbobranu 20. marta 2023.
Jednoglasno usvojen.

3. Izveštaj o radu. Predstavljen od strane predsednika Upravnog odbora Branislava Jokića.
Jednoglasno usvojen.

4. Finansijski izveštaj. Predstavljen od strane predsednika Upravnog odbora Branislava
Jokića. Jednoglasno usvojen.

5. Plan rada za 2024. godinu. Predstavljen od strane predsednika Upravnog odbora
Branislava Jokića. Prezentovan kalendar takmičenja za 2024. godinu. Jednoglasno usvojeno.

6/7. Tekuća pitanja i razno.

Branislav Jokić ističe da organizacija trka treba da bude u skladu sa postojećim propisima
Zakona o sportu i preporučuje delegatima da se potrude prilikom realizacije programa. Svako
odstupanje biće sankcionisano u skladu sa Pravilnikom.

Zoran Ivošević smatra da vođenje evidencije o postignutim rekordima nije validno bez
uređaja za elektronsko merenje.

Milan Prišić ističe problem nepostojanja novih i mladih ljudi u sportu.

Željko Vujanović se slaže sa konstatacijom Milana Prišića ali očekuje da iznese predlog kako
to promeniti. Ukoliko se ne naslonimo na “državnu kasu” za par godina će sport biti u jako
ozbiljnom problemu. Ovo je poslednja šansa za opstanak i treba da istrajemo u onome što
nam na tom putu predstoji.

Borislav Popin ističe problem o različitom cenovniku usluga veterinara koji izdaju
veterinarsko-sanitarne papire za učesnike u trkama.

Branislav Jokić ističe da savez nema uticaj na njihov rad, naročito ukoliko se koriste usluge
privatnih veterinarskih stanica. Problem postoji čak i oko tumačenja njihovih pravilnika od
strane veterinara.

Borislav Popin u daljem izlaganju navodi da treba povećati broj doping kontrola, da bude na
više trkačkih dana i svim hipodromima.

Branislav Jokić navodi da nije lako obezbediti sredstva za sve neophodno. Za početak bi bilo
poželjno da treneri sa veterinarima vode knjigu o lečenju grla. U daljem izlaganju upoznaje
prisutne sa dopisom KK “Rohan” iz Pančeva. Navodi da je član Stauta 42 jasan oko izbora
članova UO i predsednika. Takođe, masovnost članova ne donosi napredak u radu, to je već
viđeno u praksi.

Aleksandar Jankulov ističe da mu se brani da bude član Upravnog odobora. Zoran Ivošević
nije ni bio upoznat da je imenovan za člana Takmičarske komisije. Aleksandar Milenković iz
Požarevca ga je pitao da li je zainteresovan i on je pristao.
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Branislav Jokić upoznaje Aleksandra Jankulova da dok je on predsednik neće imati prilike da
bude u Upravnom odboru zbog dopinga sa grlom Tekila, nameštanja trka, objave propozicija
na 12 dana pre održavanja trkačkog dana kao i nelegalnog uvoza grla.

Aleksandar Jankulov ističe da nije on pao na dopingu već Branislav Mukić.

Branislav Jokić naglašava da oni to međusobno reše. Dalje naglašava da je po Zakonu rok za
objavu propozicija 40 dana ali trenutno je prihvatljivo da to bude 30 dana. Održavanje
rekvalifikacija jeste problem u periodu kada se trke održavaju isključivo na hipodromima gde
se ne meri vreme odnosno u delu centralne Srbije. Dogovoreno je da se samo u Požarevcu
omogući održavanje rekvalifikacija van trkačkog dana uz obavezno snimanje. Većina
podnetih žalbi su neosnovane, troši se vreme na prikupljanje izjava, obezbeđivanje zvaničnog
snimka i zbog toga je nerealno da komisija reši predmete u roku od pet dana. Navedene takse
za žalbe treba da budu osnov za racionalno razmišljanje prilikom podnošenja prijave.

Dejan Petrović ističe da nema smisla da Disciplinska komisija sudi posle suđenja i smatra da
ta praksa mora da prestane a sa tom namerom je doneta i odluka o visini takse za ulaganje
žalbe.

Branko Peruničić upoznaje prisutne da će on biti zastupnik UOFK i tokom sezone
organizovaće se 13 trka. Uslovi za učešće su isti kao i pre, kupovina grla na aukciji Le Trot-a.

Miodrag Zagoraac se zahvaljuje na gostomprimstvu i zaključuje sednicu skupštine.

Srbobran, 18.04.2024. godine

ZAPISNIČAR:

Danica Kolar

OVERIVAČI ZAPISNIKA:

Dejan Petrović __________________________

Željko Vujanović __________________________

Predsedavajući Skupštine Srpskog kasačkog saveza

_________________________________________

Miodrag Zagorac


